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Radna Rady Miasta Wfoctawek

PrzewodniczAca Komisji Gospodarkl Miejskiej
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Przewodniczqcy Rady Miasta

Wtoctawek

Zwracam siq o pilnq budowq podjazdu dla os6b niepetnosprawnych przy

Przychodni Zdrowia na ul KoScielnej. Zdarzenie kt6rego bylam Swiadkiem, a

mianowicie widok lekarza wychodzqcego z budynku przychodni do pacjenta na

w6zku, kt6ry nie ma iadnej mo2liwoici fizycznej sity po pokonania czego5 co

markuje wjazd, jest na tyle bulwersujqcy, 2e nie ma potrzeby szczeg6towego

uzasadniania tej kogniecznoSci. Podpowiadam, 2e w pelni jest miejsce na

budowq odpowiedniej pochylni. Oczekujq szybkiej reakcji MZOZ, tym bardziej,

2e koszty takiej pochylni nie zrujnujE sp6tki, a i r62ne dofinansowania

likwidujqce bariery dla niepefnosprawnych sq w zasiqgu ich otrzymania.
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